



المرجع: 1547/2022/خ/ل ع
التاريخ: 2022/05/09

السادة / بنك دبي الإسلامي المحترمين،،،
- /
تحية طيبة وبعد،

الموضوع: شهادة بإعلان تعديل النظام الأساسي لبنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

بعد الاطلاع ، على القانون الاتحادي رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وعلى تعديل النظام الأساسي لبنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة) والذي أقرته الجمعية العمومية للمساهمين والمنعقدة قانوناً بتاريخ 2022/03/01 والتي تضمنت الموافقة على تعديل بعض مواد النظام الأساسي للبنك. واستناداً للطلب المقدم من بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة) لإصدار شهادة بإعلان تعديل النظام الأساسي للبنك طبقاً لأحكام القانون، تقرر ما يلي ÷

مادة (1)

تُعدل نصوص مواد النظام الأساسي لبنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة) وفقاً للنموذج المرفق بهذه الشهادة.

مادة (2)

تُنشر هذه الشهادة في الجريدة الرسمية ويُعمل بها من تاريخ صدورها ويتم إخطار السوق المالي المعني بها



د.مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي



ملاحظة: تم إصدار المراسلة بشكل الكتروني



**Restated Articles of Association
Dubai Islamic Bank
Public Joint Stock Company**

**النظام الأساسي
لشركة بنك دبي الإسلامي
شركة مساهمة عامة**

Section 1

الباب الأول

Incorporation of the Company

في تأسيس الشركة

Article (1)

(المادة 1)

The following expressions wherever appearing in these Articles of Association shall have the meanings ascribed thereto hereunder, unless the context otherwise requires:

في هذا النظام الأساسي، يكون للتعبير التالية، المعاني المحددة قرين كل منها ما لم يوجد في سياق النص ما يدل على غير ذلك:

State: United Arab Emirates

الدولة: دولة الإمارات العربية المتحدة

Commercial Companies Law: Federal Law No. (32) of 2021 on Commercial Companies, as amended

قانون الشركات التجارية: القانون الاتحادي رقم (32) لسنة 2021 في شأن الشركات التجارية وأي تعديل يطرأ عليه

SCA: The Securities and Commodities Authority of the United Arab Emirates

الهيئة: هيئة الأوراق المالية والسلع بدولة الإمارات العربية المتحدة

Central Bank: Central Bank of the United Arab Emirates

المصرف المركزي: مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي

Competent Authority: The local authority having competence with regards to the affairs of companies in the relevant Emirate.

السلطة المختصة: السلطة المحلية المختصة بشؤون الشركات في الإمارة المعنية

Stock Exchange: The Stock Exchange licensed in the State by SCA and in which the Company's shares are listed

السوق: سوق الأوراق المالية المرخص في الدولة من قبل الهيئة والتي تم إدراج أسهم الشركة به.

Board of Directors or Board: Board of Directors of the Company

مجلس الإدارة: مجلس إدارة الشركة

ISSC: the Internal Sharia Supervision Committee of the Company.

اللجنة: لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للشركة

Central Bank Law: Federal Decree by Law No. (14) of 2018. Concerning the Central Bank and the Regulation of Financial Institutions and Activities as amended.

قانون المصرف المركزي: مرسوم بقانون اتحادي رقم (14) لسنة 2018 في شأن المصرف المركزي وتنظيم المنشآت والأنشطة المالية وتعديلاته.

Higher Sharia Authority: The Authority established under Article 17 of the Central Bank Law.

الهيئة العليا الشرعية: الهيئة المنصوص عليها في المادة 17 من قانون المصرف المركزي.



Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T: +971 4 2953000, F: +971 4 2954111

TLX: 48772/45889 ISLAM I EM, Swift: DUIBA EAD

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب. 1080، دبي، إ.ع.م.

ت: +971 4 2953000، ف: +971 4 2954111

تلخس: EM ISLAM I 48772/45889، سويفت: DUIBA EAD



Section 5

الباب الخامس

Issuance of Sukuk

إصدار الصكوك

Article (25)

المادة (25)

1. Trading Sukuk

1. تداول الصكوك

a. The Company may, after obtaining the approval of the General Assembly and the competent authorities, issue tradable Sukuk, whether convertible or non-convertible into shares of the Company.

أ. يجوز للشركة بعد موافقة الجمعية العمومية والجهات المختصة أن تصدر صكوك قابلة للتداول سواء كانت قابلة أو غير قابلة للتحويل إلى أسهم في الشركة

b. Sukuk to be issued upon an offering shall give the holders thereof equal rights among the Sukuk holders of the same issuance. Any provision to the contrary thereof shall be invalid.

ب. تعطي الصكوك التي تصدر بمناسبة طرح واحد تعطي لأصحابها حقوقاً متساوية بين أصحاب الصكوك من نفس الإصدار وكل شرط يخالف ذلك يكون باطلاً.

2. Convertible Sukuk

2. الصكوك القابلة للتحويل لأسهم

No Sukuk shall be converted into shares, unless same is set forth in agreements, documents, or prospectus. If a decision is taken to convert Sukuk into shares, Sukuk holder shall be discretionally entitled to accept such conversion or collect the nominal value of Sukuk, unless the relevant agreements, documents or prospectus stipulates that the conversion is a must. In such case, Sukuk shall be converted into shares based on the prior consent of parties upon the issuance.

لا يجوز تحويل الصكوك إلى أسهم إلا إذا نص على ذلك في اتفاقيات أو وثائق أو نشرة الإصدار، فإذا تقرر التحويل كان لمالك الصك وحده الحق في قبول التحويل أو قبض القيمة الاسمية للصك ما لم تتضمن اتفاقيات أو وثائق أو نشرة الإصدار إلزامية التحويل لأسهم ففي هذه الحالة يتعين تحويل الصكوك لأسهم بناء على الموافقة المسبقة من الطرفين عند الإصدار.

3. Pursuant to the provision of Article Nos. 231, 232, 233, 234, 235 and 236 of the Commercial Companies Law, as well as the laws of the UAE Competent Authorities issued in this regard, the General Assembly may under a special resolution, resolve to issue Sukuk or securities in conformity with the rules of Islamic Sharia. The resolution shall specify the value of such Sukuk or securities, conditions for its issuance and the extent of its convertibility into shares. The General Assembly may also empower the Board to fix the date on which the bonds or sukuk will be issued.

3. مع مراعاة أحكام المواد 231 و232 و233 و234 و235 و236 من قانون الشركات التجارية والقوانين المعدلة له وكذلك تشريعات الجهات المختصة بالدولة في هذا الشأن، للجمعية العمومية بموجب قرار خاص أن تقرر إصدار صكوك أو أوراق مالية اسمية بما يتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، ويبين هذا القرار قيمتها وشروط إصدارها ومدى قابليتها للتحويل إلى أسهم من عدمه. كما يجوز للجمعية العمومية أن تصدر قراراً بتفويض مجلس الإدارة في تحديد موعد إصدار الصكوك.



Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T: +971 4 2953000, F: +971 4 2954111

TIx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب 1080، دبي، إ.ع.أ.

ت: +971 4 2953000، ف: +971 4 2954111

تلكس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD



Section 6

Management of the Company

Article (29)

The Board of Directors may form from its members, one or more committees, giving it some of its powers or to delegate it to manage the business performance of the Company, and to execute the Board of Directors' resolutions. The Board of Directors may appoint one or more non-Director members in such committees, as it deems appropriate.

Article (31)

- The chairman, deputy chairman or any other directors authorized by the Board shall have the right to severally sign on behalf of the Company and within the limits of the Board's resolutions.
- The Chairman of the Board of Directors is the legal representative of the Company before the courts and in its relationships with third parties. The Chairman of the Board of Directors may resolve to empower the chief executive officer to authorize any appropriate person to, on behalf of the Chairman, appear before the courts and third parties.
- The chairman may delegate some of its powers to any director of the Company.
- The Board may not absolutely delegate some of its powers to the chairman of the Company.

Article (36)

The Board of Directors may appoint a Chief Executive Officer or one or more manager(s) or authorized attorneys for the Company and determine their authorities, the conditions of their engagement, their salaries and remunerations. The chief executive officer or the general manager of the Company is not allowed to be a chief executive officer or a general manager of another public joint stock company.

In all cases, a prior approval from the Central Bank must be obtained for such an appointment.

الباب السادس

إدارة الشركة

المادة (29)

يجوز لمجلس الإدارة أن يشكل من بين أعضائه لجنة أو أكثر يمنحها بعض اختصاصاته أو يعهد إليها مراقبة سير العمل بالشركة وتنفيذ قرارات المجلس. كما يجوز للمجلس أن يعين عضواً أو أكثر في هذه اللجان من خارج المجلس حسبما يراه مناسباً.

المادة (31)

- يملك حق التوقيع عن الشركة على انفراد كل من رئيس مجلس الإدارة أو نائبه أو أي عضو آخر يفوضه المجلس في حدود قرارات مجلس الإدارة.
- يكون رئيس مجلس الإدارة الممثل القانوني للشركة أمام القضاء وفي علاقتها بالغير وله الحق في توكيل من يراه مناسباً في الحضور نيابة عنه أمام القضاء وأمام الغير، كما يجوز له تفويض الرئيس التنفيذي في توكيل من يراه مناسباً في الحضور نيابة عن رئيس مجلس الإدارة أمام القضاء وأمام الغير.
- يجوز لرئيس مجلس الإدارة أن يفوض غيره من أعضاء مجلس الإدارة في بعض صلاحياته.
- لا يجوز لمجلس الإدارة أن يفوض رئيس المجلس في جميع اختصاصاته بشكل مطلق.

المادة (36)

لمجلس الإدارة الحق في أن يعين رئيساً تنفيذياً أو عدة مديرين أو وكلاء مفوضين وأن يحدد صلاحياتهم وشروط خدماتهم ورواتبهم ومكافأاتهم، ولا يجوز للرئيس التنفيذي أو المدير العام للشركة أن يكون رئيساً تنفيذياً أو مديراً عاماً لشركة مساهمة عامة أخرى.

وفي كافة الأحوال يجب الحصول على موافقة المصرف المركزي المسبقة على التعيين.



Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T: +971 4 2953000, F: +971 4 2954111

Tlx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب. 1080، دبي، إ.ع.م.

ت: +971 4 2953000، ف: +971 4 2954111

تلخس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD



Section 7

General Assembly

Article (43)

Pursuant to the provisions of articles Nos. 174, 176, 177 and 178 of the Commercial Companies Law, as amended, the Board shall set the agenda of the General Assembly meeting. In all cases, the General Assembly meeting may be held upon the request of shareholders, auditors, SCA or the ISSC. The requester of General Assembly meeting shall set the relevant agenda. In all cases, the agenda shall include the information required by the Commercial Companies Law and applicable regulations.

Article (54)

The General Assembly meeting must, through a Special Resolution, decide the following:

1. Increase the share capital or reduction of the share capital.
2. Dissolution of the Company or its merger with another company.
3. Sale or otherwise disposing of the business venture of the Company.
4. Extension of the term of the Company.
5. Issue Sukuk by the Company in compliance with the rules of Islamic Sharia.
6. In accordance with the provisions of article (244) of the Commercial Companies Law, and after obtaining the approval of the Authority, the Company may decide by a special resolution to allocate a percentage of its annual profits or accumulated profits for Social Responsibility purposes, provided that it is disclosed on the Company's website after the end of the financial year and included in the Auditor's Report and the Company's Annual Financial Statements must include the entity or entities that benefit from these Social Contributions.
7. Amendment to the Memorandum of Association or these Articles, subject to the following restrictions:
 - a. The amendment should not increase the shareholders' obligations:

الباب السابع

في الجمعية العمومية

المادة (43)

مع مراعاة أحكام المواد (174) و (176) و (177) و (178) من قانون الشركات التجارية و القوانين المعدلة له. يضع مجلس الإدارة جدول أعمال الجمعية العمومية، وفي الأحوال التي يجوز فيها عقد الجمعية العمومية بناء على طلب المساهمين أو مدققي الحسابات أو هيئة الأوراق المالية والسلع بالدولة أو لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للشركة، يضع جدول الأعمال من طلب اجتماع الجمعية، وفي جميع الأحوال يجب أن يتضمن جدول الأعمال المعلومات المطلوبة بموجب قانون الشركات التجارية واللوائح المعمول بها.

المادة (54)

يجوز للجمعية العمومية بموجب قرار خاص أن تقرر ما يلي:

1. زيادة رأس المال بأي طريقة أو تخفيضه.
2. حل الشركة أو إدماجها في شركة أخرى.
3. بيع المشروع الذي قامت به الشركة أو التصرف فيه بأي وجه آخر.
4. إطالة مدة الشركة
5. إصدار صكوك من قبل الشركة بما يتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية.
6. وفقاً لنص المادة رقم (244) من قانون الشركات التجارية، وبعد الحصول على موافقة الهيئة يمكن للشركة أن تقرر بموجب قرار خاص تخصيص نسبة من أرباحها السنوية أو الأرباح المتراكمة للمسئولية المجتمعية شريطة الإفصاح عن تلك المشاركات على الموقع الإلكتروني للشركة بعد انتهاء السنة المالية و يجب ان يتضمن تقرير مدقق الحسابات والبيانات المالية السنوية للشركة الجهة أو الجهات المستفيدة من هذه المساهمة المجتمعية
7. وفقاً للقيود والشروط التالية، تعديل عقد الشركة أو النظام الأساسي:
 - أ. يجب ألا يؤدي التعديل إلى زيادة التزامات المساهمين؛

Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T: +971 4 2953000, F: +971 4 2954111

TL: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

www.dib.ae

Confidential

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب. 1080، دبي، إ.م.ع.

ت: +971 4 2953000، ف: +971 4 2954111

تلكس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD

01599504



- b. The amendment should not cause transfer of the head office out of the State.

In all cases and subject to the provisions of article (139) of the Commercial Companies Law, the Company should obtain the consent of the SCA prior the issuance of the Special Resolution to amend its Memorandum of Association and Articles of Association. Also, the consent of the Central Bank to amend the Memorandum of Association and Articles of Association should be obtained. The Company shall furnish a copy of the Special Resolution to amend the Articles to the Competent Authority.

8. All matters requiring a Special Resolution pursuant to the Commercial Companies Law.

Section 8

Auditor

Article (57)

- a. The Company shall have one or more auditor(s) appointed and his their remuneration determined by the General Assembly based on the nomination of the Board of Directors, provided that such auditor(s) shall be authorised by the Central Bank and SCA and licensed to practice the profession in accordance with Article (246) of the Commercial Companies Law.
- b. The auditor(s) shall be appointed for a renewable term of one year, provided that such term does not exceed (6) six successive years and that auditor(s) must change the partner responsible for the audit after the expiry of (3) three successive years.
- c. The auditor(s) shall perform his their duties as of the end of the General Assembly meeting up to the end of the next annual general assembly meeting.

Article (59)

In accordance with provisions of Articles (247) and (248) of the Commercial Companies Law, the auditor must submit to the General Assembly meeting a report containing all the particulars stated out in Article (252) of the commercial Companies Law. The auditor must attend the General Assembly meeting to present his/her opinion concerning all matters related to his duties, particularly the Company's balance sheet. The auditor

Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T +971 4 2953000, F +971 4 2954111

Tlx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

www.dib.ae

- ب. ألا يؤدي التعديل إلى نقل مركز الشركة الرئيسي إلى خارج الدولة.

وفي جميع الأحوال وفقاً لحكم المادة (139) من قانون الشركات يتعين موافقة الهيئة على استصدار القرار الخاص بتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة. كما يتعين موافقة المصرف المركزي على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة. وعلى الشركة تزويد السلطة المختصة بنسخة من القرار الخاص القاضي بتعديل النظام الأساسي.

8. جميع الأمور التي تتطلب قراراً خاصاً بموجب قانون الشركات التجارية.

الباب الثامن

مدقق حسابات

المادة (57)

أ. يكون للشركة مدقق حسابات أو أكثر تعيينه وتحدد أتعابه الجمعية العمومية بناءً على ترشيح من مجلس الإدارة، ويشترط في مدقق الحسابات أن يكون معتمداً لدى المصرف المركزي والهيئة ومرخص له بمزاولة المهنة وذلك وفقاً للمادة (246) من قانون الشركات التجارية.

ب. يتم تعيين مدقق (مدققين) حسابات لمدة سنة قابلة للتجديد، بشرط ألا تتجاوز هذه المدة (6) ست سنوات متتالية، ويلتزم مدقق (مدققين) الحسابات بتغيير الشريك المسؤول عن المراجعة والتدقيق بعد انقضاء (3) ثلاث سنوات متتالية.

ج. تولى مدقق الحسابات مهامه من نهاية اجتماع تلك الجمعية إلى نهاية اجتماع الجمعية العمومية السنوية التالية.

المادة (59)

بمراعاة لأحكام المواد (247) و(248) من قانون الشركات التجارية يقدم مدقق الحسابات إلى الجمعية العمومية تقريراً يشتمل على البيانات المنصوص عليها في المادة (252) من قانون الشركات التجارية والقوانين المعدلة له، وعليه أن يحضر اجتماع الجمعية العمومية وأن يبدل في الاجتماع برأيه في كل ما يتعلق بعمله و بوجه خاص في ميزانية الشركة و يكون المدقق مسؤولاً عن صحة

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب 1080، دبي، إ.ع.م.

ت. +971 4 2953000، ف. +971 4 2954111

تلكس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD

01599505

Confidential



in his/her capacity as an attorney of all the shareholders, shall be liable for the accuracy of the particulars stated in his report. Each shareholder may discuss the report of the auditor and request for clarifications on matters included therein during the meeting.

البيانات الواردة في تقريره بوصفه وكيلًا عن مجموع المساهمين ولكل مساهم في أثناء عقد الجمعية العمومية أن يناقش تقرير المدقق و يستوضحه عما ورد فيه.

Section 9

الباب التاسع

Company's Financial Affairs

مالية الشركة

Article (64)

المادة (64)

Annual net profits shall be distributed as follows:

توزع الأرباح السنوية الصافية كما يلي:

1. Net profits shall be distributed to depositors and shareholders as per the percentage of funds invested by each of them and as per the percentage of profit agreed upon in the contracts concluded between the two parties.
2. 10% shall be deducted from the shareholders net profits and shall be allocated to the legal reserve account. Such deduction shall be suspended whenever the total value of such reserve reaches 50% of the Company's paid-up capital, and if the same goes below such percentage; deduction shall be resumed.
3. Upon the Board of Directors' proposal, the General Assembly meeting may also deduct at most 10% of the shareholders' profits to be allocated as discretionary reserve. Such deduction shall cease to occur under a resolution to be passed by the Board of Directors. Such reserve shall be utilized in the purposes to be set by the General Assembly meeting upon the proposal of the Board of Directors.
4. An amount not exceeding 10% of the remaining profits shall be allocated as remuneration for Board members, and the value thereof shall be annually determined by the General Assembly meeting. The fines that may be imposed on the Company by the SCA or the Competent Authority due to the Board's violations of the Commercial Companies Law or the Articles of Association during the ended fiscal year shall be deducted from such remuneration. However, the General Assembly may not wholly or partially deduct such fines, if it is clarified that such fines are not attributable to default or mistake on the part of the Board of Directors.

1. توزع الأرباح الصافية بين المودعين والمساهمين حسب نسبة الأموال المستثمرة لكل منهم وحسب نسبة الربح المتفق عليها في العقود المبرمة بين الطرفين.
2. تقتطع نسبة (10%) عشرة بالمائة من الأرباح الصافية للمساهمين تخصص لحساب الاحتياطي القانوني ويقف هذا الاقتطاع متى بلغ مجموع هذا الاحتياطي قدرًا يوازي (50%) من رأس مال الشركة المدفوع. وإذا نقص الاحتياطي عن هذا الحد وجب العودة إلى الاقتطاع.
3. يجوز للجمعية العمومية بناء على اقتراح مجلس الإدارة اقتطاع ما لا يزيد على نسبة (10%) عشرة بالمائة أخرى من أرباح المساهمين تخصص لتكوين احتياطي الاختياري. ويجوز وقف هذا الاقتطاع بقرار من الجمعية العمومية بناء على اقتراح من مجلس الإدارة ويستخدم هذا الاحتياطي في الأغراض التي تقررها الجمعية العمومية بناء على اقتراح من مجلس الإدارة.
4. يخصص بعدما تقدم نسبة لا تزيد عن (10%) عشرة بالمائة من المتبقي لمكافأة أعضاء مجلس الإدارة وتحدد الجمعية العمومية قيمتها كل سنة. وتخصم من تلك المكافأة الغرامات التي تكتسب على الشركة من الهيئة أو السلطة المختصة بسبب مخالفات مجلس الإدارة لقانون الشركات أو للنظام الأساسي للشركة خلال السنة المالية المنتهية، وللجمعية العمومية عدم خصم تلك الغرامات أو بعضها إذا تبين لها أن تلك الغرامات ليست ناتجة عن تقصير أو خطأ من مجلس الإدارة.

As an exception to the above, and subject to the regulations issued by the Authority in this regard, a Board Member may be paid a lump sum fee not exceeding (200,000) two hundred thousand dirhams at the end of the fiscal year, subject to

استثناء من ما ذكر أعلاه، ومع مراعاة الضوابط التي تصدر عن الهيئة بهذا الشأن، يجوز أن يصرف لعضو مجلس الإدارة أتباعاً عبارة عن مبلغ مقطوع لا يتجاوز (200,000) مائتي ألف درهم في نهاية السنة المالية، متى كان النظام الأساسي للشركة يسمح

Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company)

Head Office, P.O. Box 1080, Dubai, UAE

T: +971 4 2953000, F: +971 4 2954111

Tlx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

بنك دبي الإسلامي (شركة مساهمة عامة)

الإدارة العامة، ص.ب. 1080، دبي، إ.ع.م.

ت: +971 4 2953000، ف: +971 4 2954111

تلكس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD

01599506



the general assembly's approval of payment of these fees, in the following cases:

- a- The Company's failure to achieve profits.
b- If the Company makes profits and the Board Member's share in those profits is less than (200,000) two hundred thousand dirhams, and in this case the remuneration and fees may not be combined.

بذلك وبعد موافقة الجمعية على صرف تلك الأتعاب وذلك في الحالات التالية :

- أ- عدم تحقيق الشركة ارباحاً
ب- إذا حققت الشركة ارباحاً وكما نصيب عضو مجلس الإدارة من تلك الأرباح أقل من (200,000) مائتي ألف درهم ، وفي هذه الحالة لا يجوز الجمع بين المكافأة والأتعاب .

5. The General Assembly may, upon a recommendation from the Board of Directors, decide to distribute net profits or a part thereof in cash or as. bonus shares to shareholders, subject to the instructions of the competent authorities.

5. يجوز للجمعية العمومية بناء على توصية من مجلس الإدارة أن تقرر توزيع صافي الأرباح أو جزء منها إما في شكل نقدي أو في صورة أسهم منحه للمساهمين وذلك بما لا يتعارض مع تعليمات الجهات المختصة.

